
Zpráva Revizní komise pro Valnou hromadu ČSK sekce vodní turistiky konanou 26. 11. 2016 

V průběhu roku 2016 pracovala Revizní komise podle aktuální potřeby a zástupce Revizní komise se 

pravidelně zúčastňoval všech schůzí výboru sekce vodní turistiky ČSK. 

Výbor sekce VT ČSK se scházel na pravidelných schůzích, kde byla projednávána celková činnost celé sekce 

VT, zejména finanční a organizační zabezpečení, zabezpečení ČPV, zajištění školení vodáckých instruktorů, 

bezpečnosti na vodě a dalších, organizace závodů ČPV včetně jejich průběhu, protestů, pravidel apod. 

Činovníci výboru sekce se dále podíleli na zabezpečení sjízdnosti vytipovaných jezů a rovněž na udržování 

vodáckých aktivit v Národních parcích Šumava, Krkonoše a dalších. Tyto aktivity nevyšly naprázdno a 

podařilo se mj. zařadit k dalšímu projednávání podmínky pro splouvání říčky Křemelné v NPŠ. Členové 

výboru se rovněž zapojili do tvorby standardů MŠMT pro školení ve vodní turistice. 

Výbor sekce VT rovněž prostřednictvím svého zástupce  aktivně spolupracuje na aktualizaci webových 

stránek kanoe.cz, které využívají všechny sekce ČSK. Zápisy z jednání výborů všech sekcí byly s výjimkou 

sekce vodní turistiky na tomto webu průběžně zveřejňovány. V oblasti propagace činnosti sekce je co zlepšit, 

nepodařilo se vyrobit reklamní bannery pro prezentaci ČSK VT na akcích ČPV a dalších. Formou propagace i 

k informovanosti veřejnosti slouží vlastní webové stránky jednotlivých vodáckých oddílů a proto dává revizní 

komise ke zvážení podpořit tyto aktivity např. vyhlášením soutěže o 3 nejlepší vodácké webové stránky 

spojené s finančním oceněním (kritérii např. aktuálnost, přehlednost a celkový vzhled). 

Jak už jsem v minulé zprávě zmiňoval, v souvislosti s předkládanými protesty k jednotlivým závodům ČPV  byl  

zdokonalen jednotný postup při jejich vyřizování. Pro regulérní průběh závodů  byla přijata řada opatření 

omezující pohyb nezávodících lodí na trati v během závodu, pořádání každoročního semináře pro pořadatele 

ČPV, nákup kvalitního ozvučení zejména pro výklad trati a  postup vyřizování protestů. V zájmu závodníků a 

vysílajících činovníků je se s ním dobře obeznámit. V ročníku 2016 ČPV všechny závody proběhly  v souladu 

s pravidly, s výjimkou ČPV Otava, který byl znovu zrušen pro nízký stav vody. Po doporučení a projednání,  

pořadatel ČPV Otava požádal Správu NPŠ na rok 2017 k řádnému termínu 22. 04. 2017 o možný náhradní 

termín o týden dříve tj. 15. 04. 2017 s ohledem na vývoj stavu tání a případných srážek. Podle této žádosti by 

pořadatel musel nejpozději do 07. 04. 2017 rozhodnout o případném dřívějším termínu. Pro rok 2017 bude 

zadána výroba nových startovních čísel pro závodníky ČPV. 

Celkový počet členů činí u sekce VT ČSK v současnosti 3794/vloni 3568 členů, z toho 628/vloni 546 mládeže, 

v 79 oddílech. 

KRK ještě jednou upozorňuje na platnost NOZ a povinnost sportovní organizace (nově spolku) přizpůsobit  

této zákonné úpravě svoji činnost - zejména stanovy, případně další předpisy. Do konce roku 2016  je tedy 

třeba upravit  stanovy a název (při neplnění-možné problémy se získáním dotace atd.).  

I v letošním roce mohly jednotlivé oddíly získat finanční prostředky z Programů IV (Zajištění provozu a 

údržby), Programu V a nově přímo z MŠMT z Programu VIII, který je zaměřen na podporu sportující mládeži. 

Žádosti jsou spojeny se značnou administrativní zátěží, ale v zájmu zabezpečení podmínek pro činnost, je 

třeba, aby se tomuto úkolu věnoval každý oddíl resp.TJ.  O těchto záležitostech  pro financování činnosti 

v roce 2016 a v této chvíli i v r. 2017 byly všechny oddíly sekretariátem řádně obesílány a informovány o 

všech připravovaných změnách včetně zaslaných tiskopisů pro podání žádostí o tyto dotace. To se týká 

zejména IV. Programu na provoz a údržbu, který ČSK rozděluje podle kritéria finanční hodnoty spravovaného 

majetku a od r.2016 nově VIII. Programu na činnost, který bude i v roce 2017 vyřizován přímo MŠMT. Kdo 

pro letošní rok požádal ví, že se jednalo o poměrně zajímavou finanční podporu a pro příští rok je přislíbena 

částka dvojnásobná.  KRK doporučuje výboru sekce VT a zejména CNAWRu rovněž věnovat pozornost  

přidělování finančních prostředků prostřednictvím ČOV (jedná se o peněžité dary ČOV ze sázkových 



společností), které ČOV rozděluje na sport mládeže. Podle kritérií nezáleží na tom, zda jde o olympijské či 

neolympijské sporty nebo tělovýchovné organizace. 

Závěrečné konstatování:  

Revizní komise neshledala žádné závady či jiné okolnosti, které by byly v rozporu se Stanovami ČSK. Ve 

vyúčtování žádné z akcí akcí nebyly shledány vážnější nedostatky. Vzhledem k opakujícímu se stavu, je třeba 

neprodleně provést a zpřístupnit zápisy jednotlivých jednání výboru na web.stránkách kanoe.cz. 

 

Jiří Mrkos 

V Praze 26. 11. 2016. 

 

 

 


